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Protokół Nr III/XI/07 

 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 28 września 2007 r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Pan Marek Panek Sekretarz 

Powiatu wniósł w imieniu Zarządu Powiatu o wprowadzenie w punktach 9-10 

następujących uchwał: 

 Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg na 

terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych druk nr 

102A/07 

 Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

pozbawienia dróg na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg 

powiatowych - druk nr 103/07  

W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Informacja o naborze i przygotowaniu szkół do nowego roku szkolnego. 

5. Informacja z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2007 r. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2007 rok – druk nr 92/07. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg na terenie 

Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych - druk nr 93A/07. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg na terenie 

Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych - druk nr 100A/07. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg na terenie 

Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych druk nr 102A/07. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

pozbawienia dróg na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych 

- druk nr 103/07.  

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie wysokości 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu 

Wejherowskiego - druk nr 101/07. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie - druk nr 89/07. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia regulaminu 

określającego zasady pomocy zdrowotnej dla nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Powiat wejherowski - druk nr 91/07. 
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14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniająca statut Ogniska 

Wychowawczego im. K. Lisieckiego „Dziadka” w Rumi - druk nr 90/07. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Stanisławowi Janke) - druk nr 94/07. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Cezaremu Paciorkowi) - druk nr 95/07. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Edmundowi Szymikowskiemu)  

- druk nr 96/07. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Kazimierzowi Lewandowskiemu)  

- druk nr 97/07. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Brunonowi Dzięcielskiemu) - druk nr 98/07. 

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 

dla Powiatu Wejherowskiego” (panu Janinie Borchmann) - druk nr 99/07. 

21. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Wnioski i oświadczenia radnych. 

24. Zamknięcie sesji.   

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

z X Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

28 sierpnia 2007 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokół przyjęto jednogłośnie.  
 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyły  

się negocjacje z lekarzami Wejherowskiego Szpitala Specjalistycznego, które 

zakończyły się podpisaniem porozumienia.  

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3.  

Starosta poinformował także, że w ramach realizowanego przez Powiat 

programu norweskiego otwarto pierwsze boiska i strefy rekreacji dziecięcej przy  

ZSS nr 3 w Rumi oraz w SOSW nr 1 Wejherowie.  

Zwrócił również uwagę na zadawalające efekty prac remontowych oraz 

modernizacji dróg powiatowych, które mimo przeszkód wynikających  

z unieważnienia przetargów znacząco wpłynęły na poprawę stanu ciągów 

komunikacyjnych. 

Ponadto Starosta poinformował o realizacji dotacji na zakup komputerów dla 

Komendy Powiatowej Policji w Wejherowie. Podkreślił, iż planuje się przekazać na 

ten cel również cześć tegorocznej nadwyżki budżetowej. 

Sprawozdanie zakończyła informacja na temat konkursu na stanowisko 

dyrektora Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko – Pomorskiej w Wejherowie. 

Starosta oznajmił, iż wnikliwe siedmiogodzinne obrady  rozstrzygnęły, aby powierzyć 

przedmiotowe stanowisko panu Radosławowi Kamińskiemu. Dodał też, że Zarząd 

przed wydaniem ostatecznej decyzji, zgodnie z procedurą, wystąpił do różnych 
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podmiotów o wydanie opinii w tej sprawie. W związku z tym, że dotychczasowemu 

dyrektorowi umowa o pracę kończy się z dniem 30 września br. Zarząd postanowił 

powierzyć pełnienie obowiązków dyrektora kandydatowi wybranemu przez Komisję 

Konkursową.  

 

Ad.4. 

Informację o naborze i przygotowaniu szkół do nowego roku szkolnego 

(załącznik nr 4) przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. Poinformował  

on również o propozycji utworzenia szkoły zawodowej na bazie warsztatów w SOSW 

nr 1 oraz Centrum Kształcenia Ustawicznego i jednocześnie centrum egzaminacyjnego 

przy ZSP nr 2 w Rumi. 

 

Ad.5. 

Informację z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2007 r. (załącznik nr 5) 

w imieniu Zarządu przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2007 rok – druk nr 92/07 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych - druk nr 93A/07 

przedłożony przez Zarząd Powiatu przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych - druk nr 100A/07 – 

przedłożony przez Zarząd Powiatu przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych - druk nr 102A/07 – 

w imieniu  Zarządu Powiatu przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia dróg 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii dróg powiatowych - druk nr 103A/07 – 

przedłożony przez Zarząd Powiatu przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd 

Powiatu Wejherowskiego - druk nr 101/07 w imieniu Zarządu Powiatu  przedstawił 

pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Radny Kazimierz Grubba wyraził opinię, iż zaproponowane przez Zarząd 

stawki są zbyt wysokie, gdyż podwyżka ta przeniesie się na odbiorców mediów, czyli 

mieszkańców. Wzrost cen dotknie szczególnie obywateli z terenów wiejskich. 

Przedmiotowa podwyżka miała być rekompensatą za ewentualne uszkodzenia dróg 

spowodowane umieszczeniem urządzeń obcych w pasie drogowym. Radny stwierdził, 

że powstawanie takowych defektów wyeliminować można poprzez właściwe 

zaprojektowanie elementów infrastruktury. 

Sekretarz Powiatu przypomniał, że przepisy w tej sprawie pozwalają na 

pobieranie opłat w wysokości do 200 zł za m
2
, natomiast Zarząd zaproponował 

jedynie 1/6 tej kwoty (30,-zł za m
2
). Zaznaczył, że nawet najbardziej staranny projekt  

infrastruktury nie jest w stanie przewidzieć wszystkich, mogących z czasem wyniknąć, 

niezbędnych modyfikacji. 

Kolejnym argumentem przemawiającym za słusznością podniesienia 

przedmiotowej stawki jest fakt, iż Rada Powiatu musi czynić starania ku temu, aby  

pozyskiwać środki na bieżące utrzymanie dróg powiatowych. 

Radny Roman Knop zapytał, jaka kwota wpływa rocznie do budżetu powiatu z 

tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego 

Pan Marek Panek odpowiedział, że w ubiegłym roku suma ta wyniosła 45.000,-

zł, a wpłaty tegoroczne opiewają na ok. 100.000,- zł. 

Radny Roman Knop wyraził opinię, że w skali całego powiatu, na który składa 

się 550 km dróg, uzyskiwane wpływy są niewielkie. Ustalone opłaty są nieadekwatne 

do kosztów jakie inwestor/zarządca, czyli powiat, ponosi za zmianę infrastruktury w 

przypadku modernizacji drogi. 

 

Starosta przywołał przykład drogi Paradyż - Góra, do zniszczenia której w 

dużym stopniu przyczynił się wykonawca, któremu gmina zleciła wykonanie budowy 

wodociągu. 

Poinformował, że stawki za wodę, czy fekalia np. w Gdyni są takie same jak w 

powiecie wejherowskim. Natomiast opłata za zajęcie pasa drogowego wynosi tam 30 

zł za m
2
. Dodał, że gminy wymuszają na powiecie najniższe z możliwych opłaty, a u 

siebie ustalają podatki najwyższe. Działania na rzecz rozwoju powiatu wymagają 

wysokich nakładów. Jeżeli nadal będzie się ograniczać źródła dochodów powiatu to 

należy też zaniechać stawiania mu wymagań. 

Starosta wysunął propozycję, aby zmienić dotychczasowe praktyki i drogom 

powiatowym przypisać wyższe opłaty aniżeli gminnym. Państwo daje możliwość 

pozyskiwania środków, dlaczego więc, przykładem gmin, z tego w pełni nie korzystać.  

Radny Kazimierz Grubba zgodził się z argumentami przedmówcy, lecz 

zaznaczył, że we wcześniejszej wypowiedzi chciał jedynie przedstawić swój punkt 

widzenia. Następnie powrócił do tematu drogi do Góry, negując stwierdzenie, iż winę 

za jej obecny stan ponosi wójt gminy. Dodał, że to Zarząd Powiatu uzgadniał projekt, 

udostępnił drogę oraz dokonał jej odbioru po robotach. Radny wyraził opinię, że 

wszelkie roszczenia w tej sprawie powinno się kierować do wykonawcy wodociągów. 
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W odpowiedzi Starosta wykazał, że inwestorem w tym przypadku jest gmina, 

dlatego to w jej gestii leży wyegzekwowanie od PEWiK-u przywrócenia drogi do 

stanu pierwotnego. Zaznaczył, że inwestycja nie może powstawać kosztem innej. 

 

Radny Ryszard Czarnecki podziękował za zainteresowanie i zaangażowanie w 

problem drogi Paradyż - Góra, jednak ze względu na liczne kwestie sporne oraz z 

uwagi na brak związku tej sprawy z projektem uchwały złożył wniosek formalny o 

zamknięcie dyskusji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Ryszarda 

Czarneckiego. Za przyjęciem wniosku opowiedziało się 26 radnych, 1 osoba się 

wstrzymała. Wniosek przyjęto większością głosów. 

 

Radna Anna Dąbrowicz dodała, że popiera zdanie radnego Kazimierza Grubby. 

Proponowaną podwyżkę można zakwalifikować do zbyt wysokich z uwagi na to, że 

wnioskuje się o aż stuprocentowy wzrost przedmiotowej opłaty.   

 

Po czym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały, w 

którym 20 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 2 przeciw, 5 osób 

wstrzymało się od głosu. Uchwałę przyjęto większością głosów. 

 

Ad.12. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie - druk nr 89/07 

przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.13. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 

regulaminu określającego zasady pomocy zdrowotnej dla nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Powiat wejherowski - druk nr 91/07 przedstawił pan Grzegorz 

Gaszta Wicestarosta. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmieniający statut Ogniska 

Wychowawczego im. K. Lisieckiego „Dziadka” w Rumi - druk nr 90/07 przedstawiła 

pani Genowefa Małyszko Dyrektor PCPR w Wejherowie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.15. 

 Przewodniczący Rady zaproponował, aby radni nie dyskutowali nad 

uzasadnieniami uchwał nadających medale poszczególnym osobom, na co radni 

jednogłośnie wyrazili zgodę. 

 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu Stanisławowi Janke - druk nr 94/07 

przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.16. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu Cezaremu Paciorkowi - druk nr 

95/07 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.17. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu Edmundowi Szymikowskiemu - 

druk nr 96/07 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.18. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu Kazimierzowi Lewandowskiemu - 

druk nr 97/07 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.19. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu Brunonowi Dzięcielskiemu - druk nr 

98/07 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.20. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 

„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” pani Janinie Borchmann - druk nr 99/07 

przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.21. 

 Radny Jacek Thiel wniósł o rozszerzenie informacji na temat konkursu  

na dyrektora muzeum. Zapytał o osoby, które wstrzymały się od głosu, czy miały one 

jakieś uwagi. 

  

Radny Mirosław Odyniecki przeprosił pana Dariusza Kuczmarskiego 

Etatowego Członka Zarządu za pomyłkowe włączenie go, w artykule w „Panoramie 

Powiatu”, do składu Komisji Konkursowej. 

 

Starosta odpowiedział, radnemu Jackowi Thielowi że obrady trwały bardzo 

długo. Jego zdaniem członkowie komisji, pomimo dylematów, powinni byli zająć 

jakieś stanowisko, nie można im jednak tego nakazać. Od głosu wstrzymały się osoby 

z zewnątrz i to do nich powinno się skierować pytanie o przyczyny tej decyzji. Jako że 

obaj kandydaci dopełnili wszystkich formalności podanych w ogłoszeniu 

konkursowym, nie było podstaw prawnych do unieważnienia konkursu. Starosta 

poinformował, że miał w stosunku do dyrektora poważne zarzuty (na tyle istotne, iż na 

ich podstawie można by było odwołać go ze stanowiska), jednak nie ujawnił ich przed 
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konkursem, bo nie chciał aby posądzono go o stymulowanie konkursem. Jego zdaniem 

członkowie komisji konkursowej oczekiwali od wieloletniego dyrektora dużo więcej 

niż on zaprezentował. Niestety nie przedstawił się pozytywnie. 

 

Ad.22. 

 Radny Ludwik Bach Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, nawiązując  

do punktu 5 porządku obrad - Informacja z wykonania budżetu powiatu za  

I półrocze 2007 r., poinformował obecnych, że komisja na posiedzeniu w dniu 25 

października br. przyjęła jednogłośnie informację z wykonania budżetu powiatu za I 

półrocze 2007 r. 

Radny Leszek Winczewski, w związku z natężeniem ruchu na drodze nr 6, 

zapytał, kiedy ul. Kosynierów w Rumi zostanie przyłączona do Redy i kiedy zostanie 

oddana do ruchu tzw. droga alternatywna; 

Ponadto zapytał, co by się stało, gdyby radni nie przyjęli uchwały o nadaniu medalu, 

jeżeli w dniu dzisiejszym mają być one wręczane. 

Pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Kapituły wyjaśnił, że projekty uchwał 

o nadaniu medali zostały przedłożone Radzie dopiero w dniu rozdania odznaczeń ze 

względu na przesunięcia terminu składania wniosków. Zobligował się przyszłoroczną 

Kapitułę zarządzić w miesiącu czerwcu.  

Starosta wraził żal, że niewielu członków Kapituły uczestniczyło  

w posiedzeniu. Zapowiedział zmiany uchwały w tej sprawie. Zaapelował, aby 

członkowie kapituły wywiązywali się ze swoich obowiązków poprzez udział  

w posiedzeniach.  

W odpowiedzi na zapytanie dotyczące połączeń drogowych na terenie miasta 

Rumi Starosta poinformował, że brał udział w sesji Rady Miasta Rumi, podczas której 

ustalano koncepcje dróg. Do czasu walka o obwodnicę północną Konieczne jest, 

jednak, aby Rząd zauważył, że najważniejszą sprawą jest budowa Obwodnicy 

Północnej Aglomeracji Trójmiejskiej, która jest na pewno ważniejsza niż budowa 

Obwodnicy Kaszubskiej.  

 Radny Jacek Thiel zapytał, czy usterki , które wyszły po oddaniu Sali  

w ZSP Nr 2 są usuwane w ramach gwarancji i jakiego typu są to usterki. 

Starosta Wejherowski odpowiedział, że szeroko opisywane w mediach defekty  

wybudowanej sali dotyczą szczelności jej dachu. Firma, wzięła na siebie 

odpowiedzialność i usunęła w ramach gwarancji wszelkie usterki, a dodatkowo 

zobowiązała się dokonywać ewentualnych dalszych napraw. 

 

Ad.23.  
 Radny Roman Knop podziękował Staroście Wejherowskiemu za uczestnictwo 

w sesji Rady Miasta Rumi. Wyjaśnił, że sprawą Obwodnicy Północnej zajmuje się od 

12 lat i właściwie jest bezradny. Stwierdził, że powinien powstać ruch obywatelski 

walczący o rozpoczęcie tej inwestycji. Zaapelował do mieszkańców o stworzenie 

stowarzyszenia. 

 

 Radny Jacek Thiel złożył prośbę, aby w punkcie informacji o regionie 

mieszczącym się przy Muzeum rozszerzyć liczbę bezpłatnych materiałów 

promujących cały powiat, dostępnych dla wszystkich zainteresowanych.  

 Przewodniczący wyraził przekonanie, że Starosta oraz nowy dyrektor 

niezwłocznie wprowadzą w życie przedstawiony pomysł. 
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Ad.24. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XI Sesji Zwyczajnej.  

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Informacja o naborze i przygotowaniu szkół do nowego roku szkolnego. 

5. Informacja z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2007 r. 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

        Wiesław Szczygieł  

 

 

Protokołowała: Alicja Bartosiak  


